
Čj. UMDB 485/2023

Zápis 

z 5. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko, 

konaného dne 2. května 2023 od 18  00   hodin  

v     zasedací místnosti budovy Městyse Dolní Bukovsko  

Přítomni:  JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan
Němec,  Tomáš Pavlásek,  Ing.  Jan Svoboda, Zdeněk Tůma,  Mgr.  Milena Zahradníková,  –
(příloha č. 1).

Hosté: Karel  Jedlička  –  odborný  lesní  hospodář,  občané  městyse  dle  prezenční  listiny
(příloha č. 2).

Omluveni: Ing. Jan Bořuta, Bc. Jiří Matoušek

Ověřovatelé zápisu: MUDr. Vendula Fajtlová, Bc. Pavlína Kovaříková

Zapisovatel: Jana Pirasová

Program jednání

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy k činnosti rady městyse
6. Schválení pořízení 1. změny ÚP spočívající v standardizaci ÚP
7. Schválení Závěrečného účtu za rok 2022 a Účetní závěrky za rok 2022
8. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
9. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
10. Závěr

Projednáno
1. Zahájení
Jednání  zastupitelů  bylo  zahájeno  prohlídkou  rekonstrukce  KD  v Dolním  Bukovsku.
V zasedací  místnosti  poté  starostka  zahájila  jednání  v 1820  hodin,  přivítala  přítomné,
konstatovala,  že  je  přítomno  13  zastupitelů  a  zasedání  je  usnášeníschopné.  Vyzvala
zastupitele k připomínkám k navrženému programu, ty nebyly, a proto dala hlasovat o jeho
schválení.
Návrh usnesení: ZM schvaluje navržený program 5. zasedání ZM
Hlasování:   13  pro  (JUDr.  Eva  Bartošová,  MUDr.  Vendula  Fajtlová,  Stanislav  Klika,  Pavel  Kohout,
Bc. Pavlína Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš
Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení č. 46/5 ZM bylo schváleno.
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2. Určení ověřovatelů zápisu
Starostka  určila  ověřovateli  zápisu  zastupitele  MUDr.  Vendulu  Fajtlovou  a  Bc.  Pavlínu
Kovaříkovou.

3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelem jednání starostka určila Janu Pirasovou.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání
Úkoly uložené usnesením z minulého jednání byly splněny.

5. Dotazy k činnosti rady městyse
Starostka vyzvala zastupitele k dotazům k činnosti rady městyse. Zastupitelům byly zaslány
zápisy z jednání RM č. 7 a 8.
a) Mgr.  Zahradníková  má  dotaz  k zájemcům  o  pronájem  obecní  hospody  v KD  –  na

zveřejněnou inzerci  se zatím přihlásili  tři  zájemci.  Bude zveřejněn záměr pronájmu se
specifikací kritérií výběru a požadavky na zajištění provozu a poté bude vhodný zájemce
vybrán.  Před  zveřejněním  záměru  pronájmu  bude  návrh  podmínek  výběru  zaslán  P.
Kohoutovi dle jeho požadavku k připomínkám.

b) Ing. Němec má dotaz ke kolaudaci Lékařského domu – hygiena neschválila pro kolaudaci
prostor lékárny a byly drobné připomínky k nebytovému prostoru v patře. Příští čtvrtek
proběhne kolaudace znovu.

c) P.  Kohout  má  dotaz  k osazení  vrat  v objektu  –  starostka  uvedla,  že  osazení  nebylo
schváleno z důvodu zásobování lékárny, byly z projektu vypuštěny v rámci schvalování
dodatku.

d) Ing.  Němec  má  dotaz,  zda  byla  vyúčtována  smluvní  pokuta  za  nedodržení  termínu
zhotovení  díla  –  starostka  uvedla,  že obě strany jsou si  vědomy vzájemných  závazků
a pohledávek, pokuta zatím nebyla vyčíslena, dosud nebylo zkolaudováno.

e) Ing.  Němec  má  dotaz  k bodu  č.  14  z RM  č.  7  –  investice  do  uložení  kabelů  NN
v Popovicích  –  p.  Malecha  vysvětlil,  že  problém  vznikl  nesouhlasným  stanoviskem
tehdejších vlastníků pozemků k provádění zemních prací na pozemcích, přestože věděli,
že po finalizaci  komplexních pozemkových úprav nebudou již  v jejich  vlastnictví,  což
musel projektant respektovat. 

f) K dotazu na pojištění členů JSDH starostka uvedla, že zjistí podrobnosti. Uvedla, že dle
informací  získaných na  setkání  starostů,  je  účast  členů JSDH na zásahu potřeba  řešit
uzavřením DPP s městysem.

6. Schválení pořízení změny č. 2 ÚP spočívající ve standardizaci ÚP
Zastupitelé projednali změnu č. 2 ÚP spočívající ve standardizaci ÚP. Pořízení změny ÚP
bude kryto dotací.  

Návrh usnesení: ZM 
bere na vědomí
- stanovisko  příslušného  orgánu ochrany  přírody  podle  zákona  o  ochraně  přírody

a krajiny k navrhovanému obsahu změny ÚP
- stanovisko krajského úřadu jako příslušného úřadu k navrhovanému obsahu změny

ÚP.

schvaluje
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- pořízení změny č. 2 ÚP Dolní Bukovsko (dále též jen „změna“) dle § 6 odst. 5 písm. f)
a § 55a odst.  2  zákona č.  183/2006 Sb.,  o územním plánování a stavebním řádu,
ve znění pozdějších předpisů (dále též jen „stavební zákon“), z vlastního podnětu

- pořizování změny ÚP zkráceným postupem dle § 55a odst. 1 stavebního zákona
- obsah změny ÚP – zpracovat vybrané části  ÚP v jednotném standardu dle § 20a

stavebního zákona
- starostku městyse  Mgr.  Ivanu Makovičkovou dle  §  6  odst.  5  písm.  f)  stavebního

zákona,  jako  zastupitele,  který  bude  spolupracovat  s pořizovatelem  v oblasti
územního plánování (např. § 47 odst. 1 a odst.  4,   53 odst. 1 stavebního zákona)
během pořizování změny.

Hlasování:  13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 47/5 ZM bylo schváleno.

7. Schválení Závěrečného účtu za rok 2022
a) Zastupitelé  projednali  návrh  závěrečného  účtu  městyse  Dolní  Bukovsko  za  rok  2022,

který byl zveřejněn v souladu s ustanoveními zákona č.  250/2000 Sb.,  o rozpočtových
pravidlech  územních rozpočtů spolu se Zprávou o výsledku přezkoumání  hospodaření
městyse  Dolní  Bukovsko.  Při  přezkoumání  hospodaření  za  rok  2022  nebyly  zjištěny
chyby a nedostatky.

 Hospodaření městyse za rok 2022 skončilo rozpočtovaným schodkem ve výši 23,051 mio.
 Zůstatky financí na účtech městyse a v pokladně k 31.12.2022 činily celkem
 9 220 667,16 Kč. 

Návrh  usnesení:  zastupitelstvo  městyse  Dolní  Bukovsko  schvaluje  Závěrečný  účet
městyse za rok 2022 spolu se Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022
se souhlasem s celoročním hospodařením bez výhrad.
Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 48/5 ZM bylo schváleno.
b) Zastupitelům byla  k projednání  a  schválení  předložena  Účetní  závěrka městyse za rok

2022.
 Účetní závěrka za rok 2022 byla sestavena dle § 18 zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví
 v platném znění  a  vyhlášky  č.  220/2013.  Hospodaření  městyse  za  rok  2022 skončilo
ziskem
 ve výši 17 282 849,93 Kč. 

Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje Účetní závěrku za rok
2022 s výrokem bez výhrad a převedení výsledku hospodaření ve výši 17 282 849,93 Kč
na účet 432 – Výsledek hospodaření předcházejících účetních období.
Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 49/5 ZM bylo schváleno.
c) Zastupitelé  projednali  rozpočtové  opatření  č.  9  –  navýšení  rozpočtu  na  hospodaření

v lesích v příjmech a výdajích o 1,5 mio Kč; a č. 10 – výdaj na gastro vybavení obecní
hospody ve výši 2,4 mio Kč.

Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje rozpočtové opatření
č. 9.
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Hlasování:  11 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr.
Milena Zahradníková) 0 , 2 (Pavel Makovička, Ing. Jan Němec).

Usnesení č. 50/5 ZM bylo schváleno.

Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje rozpočtové opatření
č. 10.

Hlasování:  12 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Bc. Pavlína Kovaříková,
Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda,
Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 1 (Pavel Kohout).

Usnesení č. 51/5 ZM bylo schváleno.

8. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
a) Zastupitelé projednali prodej pozemku p.č. 99/2 o výměře 36 m2  v k.ú. Dolní Bukovsko.

Smluvní cena byla po diskusi dohodnuta ve výši 75 Kč za 1 m2. Snížení kupní ceny oproti
navrhovaným 200 Kč za 1 m2 bylo zdůvodněno vedením kanalizace, která je ve vlastnictví
městyse a prodávaný pozemek bude zatížen  služebností  již  existující  inženýrské sítě  -
vedení kanalizace - ve prospěch městyse.   Mgr. Jakubalová jako zástupkyně Bc. Dolejše
navrhla,  že zpracuje kupní smlouvu a smlouvu o zřízení  služebnosti  dle  dohody mezi
prodávajícím (městys) a kupujícím (p. Dolejš).

Návrh usnesení: ZM schvaluje prodej pozemku pč. 99/2 o výměře 36 m2  v k.ú. Dolní
Bukovsko  p.  Martinu  Dolejšovi,  trv.  bytem  ul.  J.  Koláře  50,  Dolní  Bukovsko  za
dohodnutou cenu 75 Kč za 1 m2. Poplatek za návrh na vklad uhradí kupující.

Hlasování:  13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková,  Pavel Makovička,  Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha,   Ing. Jan Němec,  Tomáš Pavlásek,
Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.

Usnesení č. 52/5 ZM bylo schváleno.

Návrh  usnesení:  ZM  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zřízení  služebnosti již  existující
inženýrské sítě -  vedení kanalizace -  k poz. pč. 624/18 a 99/1 ve vlastnictví p. Martina
Dolejše, kdy městys bude strana oprávněná a p. Dolejš strana povinná. Věcné břemeno
služebnosti  se  zřizuje  bezúplatně.  Pokud  bude  pro  vklad  do  KN  potřeba  pořídit
geometrický plán, bude jeho úhrada rozdělena mezi oba účastníky rovným dílem.

Hlasování:  13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková,  Pavel Makovička,  Mgr. Ivana Makovičková,  Petr Malecha,   Ing. Jan Němec,  Tomáš Pavlásek,
Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.

Usnesení č. 53/5 ZM bylo schváleno.

b) Starostka předložila zastupitelům návrh záměru prodeje obecních pozemků v Radonicích.
V důsledku standardizace ÚP a následných změn stávajícího ÚP může být dle stávajících
ekologických  opatření  městysi  snižováno  zastavitelné  území,  pokud  nebylo  využito.
V Radonicích má městys dle stávajícího ÚP 19 parcel. Aby bylo možné prodat parcely dle
ÚP nazvané Z. RA. 4 a Z. RA. 5 mělo by být území zasíťováno, což je v tuto chvíli pro
městys  nákladné,  navíc  v současné  situaci  nelze  správně  předjímat  konkrétní  zájem
o parcely v Radonicích. Proto starostka navrhuje zkusit prodat 2 parcely, na kterých je
možné stavět bez velkých investic ze strany městyse. Jedná se o část pozemku pč. 2237
část A a B v kú Radonice u Drahotěšic, každá o výměře 1 000 m2. Starostka navrhuje
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prodej uskutečnit obálkovou metodou nejvyšší nabídce s nejnižším podáním ve výši 1 200
Kč/m2.

Návrh usnesení: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje části pozemku pč. 2237 v kú
Radonice  u  Drahotěšic,  a  to  část  A  a  B,  každá  o  výměře  1 000  m2.  Prodej  bude
uskutečněn  obálkovou  metodou  nejvyšší  nabídce,  nejnižší  podání  je  1 200  Kč/m2.
Podání nabídek bude do 16. 6. 2023.
Hlasování:  10 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika,  Bc. Pavlína   Kovaříková,
Mgr. Ivana Makovičková,  Petr  Malecha,   Tomáš Pavlásek,   Ing. Jan Svoboda, Zdeněk Tůma,  Mgr. Milena
Zahradníková) 0 , 3 (Pavel Kohout, Pavel Makovička, Ing. Jan Němec).
Usnesení č. 54/5 ZM bylo schváleno. 
c) Starostka  seznámila  zastupitele  s jednáním  o  směně  pozemků  se  společností  LOXIA

Consulting s.r.o., Perucká 2274/26, Praha 2. Směna je navrhována za účelem vybudování
chodníků v osadě Bzí.

Návrh  usnesení:  ZM  schvaluje  zveřejnění  záměru  směny  pozemků  dle  přiloženého
plánku (návrhu nového GP)  část  pozemku pč.  1645/4 v kú Bzí  o  výměře 108 m2 ve
vlastnictví Městyse Dolní Bukovsko za část pozemku pč. 11 v kú Bzí o výměře 108m2 ve
vlastnictví společnosti LOXIA Consulting s.r.o., Perucká 2274/26, Praha 2.
Hlasování:  13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 55/5 ZM bylo schváleno. 
d) Zastupitelům byla předložena žádost p. J. Kadlece o směnu části pozemku pč. 244/9 ve

vlastnictví  p.  Kadlece  a  pozemku  pč.  250/11  ve  vlastnictví  městyse  oba  v kú  Dolní
Bukovsko.

Návrh  usnesení:  ZM schvaluje  zveřejnění  záměru  směny  části  pozemku pč.  244/9  o
výměře 17 m2 ve vlastnictví p.  J. Kadlece a pč. 250/11 o výměře 15 m2 ve vlastnictví
Městyse Dolní Bukovsko oba v kú Dolní Bukovsko.
Hlasování:  13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 56/5 ZM bylo schváleno. 

9. Různé
a) Z důvodu  nedostatečného  počtu  členů  JSDH  Radonice  navrhuje  starostka  po  poradě

s hasiči  zrušit  tuto  zásahovou  jednotku.  Záležitost  byla  projednána  s velitelem  SDH
Radonice.  SDH  bude  v Radonicích  fungovat  i  nadále,  stejně  tak  radonickým  zůstane
majetek, který jim byl v rámci JPO pořízen. 

Návrh usnesení: ZM schvaluje zrušení JPO V. Radonice.
Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha,  Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 57/5 ZM bylo schváleno. 
b) Starostka informovala zastupitele o přihlášení městyse do soutěže Vesnice roku.
c) Starosta  obce  Hartmanice  požádal  městys  o  zajištění  požární  ochrany  na  území  obce

Hartmanice.  K realizace  je  potřeba  schválení  a  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  mezi
Městysem Dolní Bukovsko a obcí Hartmanice.

Návrh  usnesení:  ZM  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o  zajištění  požární
ochrany na území obce Hartmanice na úplatu 10 tis. Kč ročně.
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Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0 , 0.
Usnesení č. 58/5 ZM bylo schváleno. 
d) Zastupitelům  byl  ke  schválení  předložen  Strategický  rámec  Místního  akčního  plánu

v projektu MAP II v ORP Týn nad Vltavou.
Návrh usnesení: ZM schvaluje Strategický rámec Místního akčního plánu v projektu
MAP II v ORP Týn nad Vltavou.
Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, MUDr. Vendula Fajtlová, Stanislav Klika, Pavel Kohout, Bc. Pavlína
Kovaříková, Pavel Makovička, Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing.
Jan Svoboda, Zdeněk Tůma, Mgr. Milena Zahradníková) 0, 0.
Usnesení č. 59/5 ZM bylo schváleno. 
e) Zastupitelé  diskutovali  o  řešení  nové  podlahy  v sále  KD.  KD je  objekt  potýkající  se

s velkou vlhkostí. Stávající parkety, které byly plánovány pouze rekonstruovat, se zvedly,
ukázalo se, že nejsou přilepené, nelze je tedy pouze renovovat, neboť parketová bruska je
vibrační a parkety by nedržely na místě. Někteří zastupitelé sdělili, že to je známý fakt, že
parkety v KD se zvedají, na což starostka reagovala dotazem, proč to teda za léta přípravy
projektu nikdo nesdělil aspoň projektantovi, když se nyní ukazuje, že je to dlouhodobá
záležitost, o které se obecně vědělo. Zastupitelé diskutovali o vhodné krytině, zhotovitel
stavby doporučuje vinyl za příplatek po odečtení prací za renovaci ve výši 492 tis. celkem.
Po diskusi bylo domluveno, že starostka poptá po cenovou nabídku na kombinovanou
plochu – sál parkety, přísálí dlažba, příp. vinylový povrch. Starostka navrhla, že poptá
v co nejkratší lhůtě zhotovitele a poté svolá mimořádné jednání ZM pro schválení řešení,
určitě to bude v příštím týdnu.

f) P.  Tůma  vznesl  opakovanou  stížnost  na  volné  pobíhání  nebezpečného  psa  v lokalitě
Nového Dvora. Stížnosti se opakují. Starostka zajistí dohled městskou policií Veselí nad
Lužnicí a bude řešit záležitost v mezích platné legislativy. 

g) P. Makovička vznesl několik dotazů k lesu a činnosti OLH. Starostka mu sdělila, že OLH
se účastní obvykle jednání ZM a že P. Makovička měl opakovaně možnost dotázat se
přímo  jeho,  že  ona  na  některé  dotazy,  jako  např.,  zda-li  se  probírka  stromů  v lesích
městyse neprovádí moc nahusto, neumí správně odpovědět a že ji to přijde logické, neboť
na tyto činnosti má městys právě odborného lesního hospodáře. Ing. Němec reagoval, že
hospodaření v lesích, přestože má městys OLH zodpovědnost za hospodaření v lesích má
RM  a  té  se  musí  OHL  zodpovídat  a  pravidelně  předkládat  zprávy  o  hospodaření
v obecních lesích ZM.  P. Tůma uvedl,  že přesně tak se i děje,  navíc OLH se osobně
účastní  na zasedáních  zastupitelstva.  Uspořádal  min.  tříhodinovou prohlídku po lesích
městyse za účasti celé řady zastupitelů. Tato možnost tady minimálně deset let dozadu
nebyla.  Starostka uvedla, že ví, co se v lesích dělá, ale nedovede sama posoudit, zda je
probírka v lesích dělána moc nahusto,  stejně tak,  jako není  takřka nikdo z přítomných
schopen posoudit, jak to má správně být. Na to Z. Tůma reagoval, že P. Makovičkovi bylo
opakovaně nabízeno, aby se stal osobou, která bude činnost našeho OLH koordinovat a
spolupracovat  s ním,  je  dáno,  že  to  musí  být  zastupitel,  nikoli  však  starostka  nebo
místostarosta.  P.  Makovička  toto  odmítá.  Následně  byl  k diskusi  přivolán  OLH  K.
Jedlička, aby mohl vysvětlit některé věci, na které se P. Makovička dotazoval. V rámci
diskuse se tedy řešily mj. probírky v lese, K Jedlička uvedl, že jsou dělány tak, jak mají
být,  P.  Makovička  reagoval,  že  to  tak  není.  Zpochybňoval  objem  těžeb  v uplynulém
období, K. Jedlička reagoval, že takto je to v souladu s odborným lesním plánem na toto
decennium, jehož zpracování  zadával  ještě jeho předchůdce.  P.  Makovička se vyslovil
proti používání harvestoru v lesích.  V obdobném duchu probíhala diskuse ještě několik
minut. Ing. Němec dodal, že mu K. Jedlička slíbil, že upraví cesty po harvestoru, na což
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mu  K.  Jedlička  odpověděl,  že  toto  nebylo  dosud  možno  v plné  míře  provést,  neboť
uplynulé období je deštivější,  než bývá v posledních letech zvykem a nelze zajet  nyní
bagrem,  do  lesa,  ale,  že  jakmile  to  možné  bude,  budou  cesty  upraveny.  Ing.  Němec
reagoval, že tím vzniknou vícenáklady, protože úpravu cest bude muset zaplatit městys.
P. Tůma uvedl, že se s úpravou cest po těžbě počítalo, stejně tak, jako se musí z důvodu
podmáčeného  lesního  terénu  městys  upravovat  cesty  po  těžbě  jinou  technikou,  která
poškozuje  podmáčené  cesty  stejně  jako  harvestor.  Ing.  Němec  byl  již  po  několikáté
vyzván k návštěvě lesa společně s OLH, aby na vlastní oči viděl tuto skutečnost.

h) Ing. Němec vytýká OLH, že nedodal konkrétní plán činnosti včetně konkrétních čísel na
rok dopředu. P. Makovička požaduje plán pěstební činnosti na tento rok. Během bouřlivé
diskuse opustilo  jednání  několik zastupitelů,  tedy byla následně ukončena.  Do příštího
jednání ZM (před prázdninami) budou předloženy požadované plány činnosti.     

Ve 20,40 hod opustil jednání p. Stanislav Klika.

Ve 20.47 hod opustil jednání p. Pavel Kohout.

Ve 21.06 hod opustil jednání ing. Svoboda a p. Pavlásek.

Ve 21.24 hod opustil jednání p. Makovička.

10. Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 21.40 hodin.

Ověřovatelé zápisu:
MUDr. Vendula Fajtlová Bc. Pavlína Kovaříková

Zapsala: Jana Pirasová, 4.5.2023
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